
Styremøte 15.01.24 

Tilstede: Benedicte, Lone, Stine, Tone, Susann, Marte, Elin, Anne Randi, Kirsti (fra 19.30) og Mona  

Evaluere: 

• Åpen trening/inntak konkurransepartiet 

o Fint å etablere en rutine på hvordan dette gjennomføres  

o Gi trenerne mulighet til å uttale seg om prosessen. 

o Alle må gis mulighet på lik linje. 

o Ser at en kanskje må gi tilbud til fler enn det det er plass til, pga at noen takker nei og 

kanskje trekker seg underveis.   

o Alle, innefor en aldersramme, får mulighet til å melde seg på en åpen trening. Og ut 

derfra blir det utplukk.  

o Aldersramme må diskuteres og bli enig om i forkant av prosessen. Alle som får tilbud 

om åpen trening, skal vurderes på lik linje ut fra prestasjon og iver.  

o Ta event inntakstrening to ganger i året, hvert halvår, ved behov. 

o Trenertetthet kan diskuteres. Ulike trenere kan være komfortable med ulike mengde 

utøvere. Vi må se på inntak i forhold til hvilke trenere vi har tilgjengelig.  

o Øvre tak på partiet blir 20 utøvere med den trenerkapasiteten vi har i dag (tre 

trenere), og et minsteantall på 15.  

o Vedtatt at det legges opp til åpen trening to ganger i året, august og desember. 

Legges inn i årshjulet.    

• Juleavslutning 

o Utarbeide en kjøreplan innad i styret, ansvarsfordeling og oppgaver  

o Bedre kommunikasjon mellom sportslig leder (ansvarlig for opplegg) og konferansier.  

o Plukkliste med utstyr fra treneren, gir mindre kaos i rigging.  

• Juleneksalg 

o Godt salg. 5860 nek. Ca 800 nek flere enn i fjor 

o Øke prisen til 2024 (70kr) 

• Turndraker 

o Klubbdrakter er på plass i ulike str. Marte legger ut melding på fb.  

o Konkurransedrakter er bestilt  

• Kurshelg  

o Marte og Johanna finner helg og tar kontakt med Elin og Mona  

o Marte og Johanna får ansvar om å bestemme tidsramme, og hvordan dele gruppene.  

o Obligatorisk oppmøte på dette kurset. Treneren får betalt.  

o Kurs krav må inn i kontakter fra neste år.  

• Treninger for egne treninger? 

o Må være en ansvarsperson blant trenerne  

o Lager meningsmåling blant treneren om dette er interressant. 

o Tirsdager 20.30-22.00 

• Hva dekker klubben ifb konkurranser  

o Klubben dekker lagspåmelding  

o Konkurrasseavgift betales av utøver  

• Tilsynsvakter / vakter per parti 

o Anne Randi bestiller avsperringsstolpe med bånd. Settes opp og ser virkningen av 

denne. Tas opp igjen.  

• Timelister  



o Mye tilbakemeldinger på at treneren ikke liker den digitale løsningen.  

o Klubben (Anne Randi) oppdaterer programmet (kjøper en office pakke) og ser om 

dette hjelper 

o Klubben (Anne Randi) kjøper også inn en PC, som kan brukes til timelister.   

• Idrettsskole; onsdag uke 10,11 og 12 kl. 17-18 

o Benedicte legger ut innlegg og hører blant treneren 

o Vi trenger 4 - 5 trenere og 1 representant fra styret  

• Karneval lørdag 3. februar kl. 12 - 14 

o Trenere møter 10.30 for rigging. Rydding ved endt dag 

o Benedicte lager plukkliste med utstyr 

o Servering og innkjøp: Anne Randi fikser boller (Espa) 300stk, 

o Marte lager og sender ut invitasjon  

o Tre foreldre fra konkurransepartiet hjelper til på karneval + representanter fra styret  

o Tenke på til neste arrangement om man lager en ryddegruppe og en riggegruppe 

• Lønnstrinn, karv til kurs, betaling arrangementer (lønn) 

o Tas i forbindelse med revidering av trenerkontrakt før sesongen 24-25. Anne Randi 

lager forslag til ny trenerkontrakt. 

• Treningsavgift for nye medlemmer på konkurransepartiet. 

• Treningsavgift for tropp/salto 

• Gitt tilbud om trening til de som står på venteliste; gymlek 2-4 år og IG 8-10 

o Nok medlemmer til å starte gymlek. Ligger også åpen til påmelding på Spond.  

o Litt få til IG 8-10år. Legger ut info til eksisterende utøvere på dagens IG om mulighet 

til ekstra trening på søndag. 500kr ekstra per halvår.  

o Marte legger ut informasjon om ledighet på Facebook 

• Hvem blir med videre i styret etter årsmøte 

o Stine (Leder) tenker  

o Anne Randi (kasserer) er med, 2 år til  

o Tone (nestleder) er ute  

o Benedicte (sportslig leder) er ute – forslag til ny sportsligleder Marte Emilie  

o Julie sitter 1 år til 

o Mona er med, 2 år til 

o Susann sitter 1 år til 

o Elin er med, 2 år til 

o Lone er med, 2 år til 

o Kirsti (ungdomskontakt) er ute (vara ungdomskontrakt blir spurt) 

o Valgkomite leder Christine er med 

o Valgkomite medlem Elin Viberg på valg 

o Vara Camilla Østli er med 

o Kontrollutvalg leder Jeanette er med 

o Kontrollutvalg medlem Kristin Wolden 

• Neste styremøte: 12. februar 17.30 

• Dato for årsmøte: 5. mars kl. 18.30  

• Eventuelt  

o Ny kode på nøkkelboks – Hovedtrenere og styret har tilgang til den nye koden.  

o Vinteraktivitetsskole: Marte, Alex, Johanna og Julie har tatt på seg ansvaret og lager 

invitasjon.  

▪ Kl. 10-15  



▪ Fra 2018 og oppover 

▪ 3 dager  

▪ Tak på 40 utøvere  

▪ Pris: 400kr per dag, 1000kr for 3 dager 

o Knotten på sikringsbrettet er borte. Den må fikses. Anne Randi undersøker å kjøpe 

som ekstrautstyr.  

o Polsting på skranke og vaier – Anne Randi finner ut hva vi mangler sammen Marte og 

bestiller deretter.  


